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Vrachtroutenetwerk  -  Implementatie

Enige tijd geleden werd het vrachtroutenetwerk uitgewerkt. De implementatie van het 
netwerk zal in verschillende fases gebeuren. Mogelijke maatregelen zijn zeer divers en 
afhankelijk van de locatie: zowel sturing als ontmoediging worden verschillend opgelost 
(vrachtwagensluizen, verbetering infrastructuur, verbeterde bewegwijzering, 
verbodsbepalingen, …). 

De verwerking van het vrachtroutenetwerk zou binnen beslissingstrajecten (aanleg en 
herstel van wegen) worden uitgeschreven. De routering zou dan ter beschikking gesteld 
worden aan verschillende gps-operatoren. De minister stelde dit het najaar ter 
beschikking te kunnen stellen, zo blijkt uit het antwoord op een eerder gestelde 
schriftelijke vraag van Dirk de Kort (nr. 1369 van 24 juni 2016). 

1. Wat is de stand van zaken van het vrachtroutenetwerk? 

a) Is het netwerk beschikbaar?

b) Is het netwerk ter beschikking gesteld van gps-operatoren?

2.

a) Hoe wordt de implementatie precies uitgevoerd? Wanneer mag men waar de 
implementatie verwachten? 

b) Hoe geldt dit voor het arrondissement Turnhout? 

3. Hoe wordt het vrachtroutenetwerk gecommuniceerd? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 324 van 25 november 2015
van PAUL VAN MIERT

1. Het netwerk is nog niet beschikbaar. 

2-3.Verschillende pistes van implementatie werden voorgesteld, maar blijken niet 
vanzelfsprekend te zijn. Er kan momenteel geen termijn worden vastgelegd wat 
betreft de implementatie.


